
Še vsaj ena skupščina
Predsednik Probankine
uprave Bogomir Kos je
delničarjem povedal, da
so v četrtek imeli šestumi
razgovor s prvim potenci-
alnim dokapitalizatorjem

DAMIJAN TOPLAK
Blizu tri ure je zaradi ročnega vnaša-
nja glasov trajala včerajšnja skupščina
delničarjev Probanke, ki se je je udele-
žila približno polovica kapitala, družbi
Medaljon in Perutnina Ptuj kot skupno
več kot četrtinski lastnici pa glasoval-
nih pravic nista imeli. Delničarje je
predvsem zanimalo, kako se bo reše-
vala kapitalska ustreznost Probanke z
novo dokapitalizacijo, potem ko do 30.
junija ni bilo vplačanih predvidenih
50 milijonov evrov. Tudi zdaj v banki
računajo na podoben dokapitalizacij-
ski znesek, o tem in o ceni posamezne
nove delnice pa se bo še razpravljalo s
potencialnimi investitorji. V četrtek,
pravi prvi mož Probanke Bogomir
Kos, so že imeli šesturne pogovore s
prvim potencialnim investitorjem.
Kosa veseli, da obstaja interes za Pro-
banko, z veliko verjetnostjo pa na-
poveduje, da naj bi se v prvi polovici
septembra pri njih zglasila še dva in-
vestitorja, a o konkretnih imenih ni
mogel govoriti.

Lanske kar 60-milijonske slabi-
tve in rezervacije so Probanko pahni-
le v 51,4 milijona evrov čiste izgube.
Banka, ki z 2,24 odstotka trga v Slo-
veniji zavzema 14. mesto, je ob koncu
lanskega leta še imela 53 milijonov
evrov knjigovodskega kapitala. Če
bodo letos imeli za "vsega" 10 milijo-
nov evrov slabitev, bi lahko letošnje

leto celo že "zvozili" z minimalnim
dobičkom. Se pa pojavljajo špekula-
cije, da bi lahko Probanko kaj kmalu
kupila državna Nova KBM, česar Kos
ni želel komentirati. Dejal pa je, da je
v pogajanjih s potencialnimi investi-
torji celo prednost, da Probanka nepo-
sredno nima državnih lastnikov in da
bo sedanja uprava Probanke naredila
vse, "da se ne bo ženila z državo, ki si
vsake tri dni premisli", je bil oster prvi
mož Probanke. Sam ni izgubil upanja
v boljšo prihodnost Probanke, katere
vodenje je prevzel septembra lani, saj
je prepričan, da bo v boljših časih vsaj
40 do 70 odstotkov zdaj oblikovanih
slabitev in rezervacij (Probanka jih
ima skupno za približno 110 milijo-
nov evrov) lahko sproščenih v obliki
t. i. izrednih dobičkov.

Manj zadovoljen je bil mali del-
ničar Probanke dr. Peter Glavič, ki
je zahteval ločeno glasovanje o raz-
rešnicah prejšnji upravi Probanke
(ob Vitu Verstovšku sta bili v njej še
Romana Pajenk in Milana Lah) in se-
danji upravi. Ker ni imel desetine ka-

pitala, se ni glasovalo ločeno oziroma
poimensko, tako da sta obe upravi raz-
rešnico prejeli hkrati, je pa Glavič na-
povedal izpodbojno tožbo. Razočaran
je bil tudi nad dejstvom, da niti proti
nekdanji upravi niti proti nadzorni-
kom ni bila s strani banke podana
kakšna odškodninska tožba ali kazen-
ska ovadba, toda Bogomir Kos pravi,
da teh ne bodo podajali, dokler nimajo
trdnih in neizpodbitnih dokazov, da je
bilo nekaj storjeno v nasprotju s pravi-
li stroke, saj sicer tvegajo, da bi jih kdo
prijavil za lažno ovajanje. Probanka je
včeraj z Željkom Puljičem, sicer direk-
torjem kranjskega Iskratela, namesto
Metoda Zaplotnika, ki mu je lani pre-
nehal mandat, dobila novega nadzor-
nika. V zadnjih letih pa se je močno
skrčilo tudi število zaposlenih v Pro-
banki. Konec leta 2008 jih je bilo 312,
konec maja letos le še 228. Letos jeseni
naj bi se delničarji Probanke srečali
še na eni (dokapitalizacijski) skupšči-
ni, od katere bo v veliki meri odvi-
sna prihodnost te mariborske bančne
ustanove.

Prvi Probankin nadzornik, dr. Roman Glaser, ter dana uprave Probanke, Bogomir
Kos in Branka Hazenmali Požar fMarko Vanovšek)
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